
Zápis z 6. schůze SK RVŠ (stálé zasedání 2018-2020) 
14. – 16. září 2018, České Budějovice (JČU) 

 
 
Přítomni: 22 
 
Delegáti a delegátky: 13 
 
Christopher James Downs /AAVŠ/, Filip Volf /JČU/, Karel Doleček /MU/, Stanislav Ožana /OU/, Naděžda 
Glincová /SLU/, David Moravec /UJEP/, Michal Zima /UK/, Bronislav Kolář /UNOB/, Helena Rajtrová 
/UPCE/, Ondřej Herman /VŠB - TUO/, Lukáš Hulinský /VŠE/, Giancarlo Lamberti /VŠO/ Anna Kruljacová 
/VUT/ 
 
Náhradníci a náhradnice s hlasovacím právem: 1 
Barbora Kultová /ČVUT/ 
 
Náhradníci a náhradnice s hlasem poradním: (8) 
Damir Solak /MU/, Nikola Konečná /SLU/, Štěpán Esterle /UK/, Tomáš Kučera /UNOB/, Ondřej Dobeš 
/UPCE/, Martin Hammerbauer /VŠE/,Karolína Buchalová /VŠO/, Eliška Jarmerová /VUT/ 
 
Přítomni: Jana Kudrnová  
 
Omluveni: Kateřina Mazánková /PAČR/, Urbánek Matěj /PAČR/, Hynek Roubík /ČZU/, Tereza 
Korejtrková /VŠH/, Martin Folejtar /VŠPJ/, Jakub Rajnoch /AVU/, Veronika Podhajská /UJEP/, Martin 
Činčár /VŠUP/, Michaela Zacharová /UTB/, Radana Kahánková /VŠB - TUO/, František Stopka /VŠMVV/, 
Martina Ševčíková /AMU/, Tereza Havelková /ŠAVŠ/, Barbora Fišerová /UHK/, Lucie Bártová /VŠTE/, 
Jan Pokorný /ZČU/, Eliška Matyášová /MENDELU/ 
 
Zahájení:  
 
Předseda SK RVŠ Michal Zima zahájil schůzi, přivítal přítomné, konstatoval usnášeníschopnost, 
představil návrh programu a otevřel diskuzi k jeho připomínkám. Následně byl program schválen (14-0-
0) jako usnesení č. 18-06-01. Skrutátory pro veřejná hlasování na tomto zasedání byli schváleni Damir 
Solak a Christopher James Downs (14-0-0).  
 
 

1. Informace z akademických obcí 
 
OU – Problémy s institucionální akreditací. 
UPCE – Získala novou institucionální akreditaci. 
UNOB – Proběhla změna názvu, nově jen Univerzita obrany. 
VŠE – Řeší se institucionální akreditace, na Národohospodářské fakultě proběhla změna děkana. 
VŠO – Plánuje mezinárodní obor v anglickém jazyce. 
MU – V jednání výstavba nových budov a akce 100 lip. 
UK – Probíhá příprava na 100 let republiky a na 17. listopad. 
JČU – Byl schválen rozpočet, pedagogická fakulta má novou děkanku. 
UJEP – Otevřena kandidátka na rektora, rekonstrukce budov. 
SLU – Proběhne volba rektora, na Filozoficko - přírodovědecké fakultě se bude volit nový děkan. 
VUT – Nově spuštěná elektronická verze příručky prváka v podobě aplikace. 
 



2. Informace o činnosti předsednictva 
 
Předseda SK RVŠ informoval o činnosti předsednictva od poslední schůze, mimo jiné o vývoji situace ve 
věci studentského jízdného a jednání s předsedou vlády Ing. Babišem.  
Dále informoval o vývoji organizace a přípravy Týdne studenstva, který proběhne u příležitosti státního 
svátku 17. listopadu.  
 
 

3. Informace z RVŠ 
 
Dne 15. listopadu proběhne sněm RVŠ. V rámci RVŠ diskutována změna Statutu. 
 
 

4. Informace o činnosti komisí a pracovních skupin 
 
PRASK ZZ 
 
2. místopředseda Komory Bronislav Kolář představil plénu strategii na nadcházející jednání ve Vídni. Dále 
informoval o seminářích ESU na téma migrace a duševní zdraví, které se uskuteční v prosinci. Plénům 
bylo také informováno o možnosti zúčastnit se akce pořádané Evropským parlamentem, která se 
zaměřuje na přednášky o EU a aktuální vývoj Evropy.  
 
KVS 
 
Předsedkyně Naděžda Glincová seznámila plénum s výstupy práce KVS. Komise se zabývá přípravou 
Konference akademických senátorek a senátorů, která se uskuteční v říjnu na půdě UPOL. Dále probíhají 
přípravy oslav 17. listopadu.  
 
LK 
 
Předseda Lukáš Hulínský seznámil plénum s výstupy práce LK. Komise se zabývá problematikou 
kreditových poukázek na jedné z fakult VŠE. Dále byl diskutován Statut RVŠ a 17. listopad.  
 
 

5. Různé 
 
Předseda SK RVŠ Michal Zima nadnesl téma kvality a kapacity kolejí. Plénum na toto téma diskutovalo. 
 
VŠE – Velká poptávka a plný stav.  
VUT – Plně naplněna kapacita kolejí. 
MU – Plná kapacita, zájem převyšuje kapacitu, koleje jsou v katastrofickém stavu. 
SLU – Plná kapacita, většinou se na studenty prvních ročníků nedostane. 
UJEP – Proběhla rekonstrukce jedné z kolejí, tam je kapacita plná. Druhá kolej je v katastrofickém stavu 
a není naplněna její kapacita.  
 
Následně proběhla diskuze k tématu studentské slevy na jízdném, proběhla příprava na rozhovor 
předsedy SK RVŠ Michala Zimy na Českém rozhlase. Dále se probírala problematika studentských 
průkazů a průkazů ISIC napříč městy.  
 



Posledním tématem byl návrh usnesení ve věci financování českého vysokého školství, který byl po 
krátké diskuzi přijat plénem jako usnesení č. 18-06-02 (14-0-0): 
 
Studentská komora Rady vysokých škol (SK RVŠ) znovu upozorňuje na přetrvávající problémy 

týkající se financování českého vysokého školství. SK RVŠ plně podporuje snahy dalších 
zástupců vysokých škol vedoucí k meziročnímu navýšení rozpočtu pro vysoké školy. SK RVŠ 

požaduje navýšení rozpočtu pro vysoké školy na rok 2019 alespoň o 2 mld. Kč oproti loňskému 
roku. 

 
 
 
Zapsala:  Barbora Kultová, tajemnice  
 
Za správnost:  Michal Zima, předseda 

Karel Doleček, místopředseda pro organizaci a řízení 


